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FRAMKOMMELEGHEIT I GATÅ PÅ DALE 

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Etter synfaring saman med tenesteområde Digitalisering, innovasjon og samfunn har Råd for 
menneske med nedsett funksjonsevne følgjande innspel for å betra framkommelegheit og 
universell utforming i Gatå på Dale:

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne - Sak 13/2022

RFF - Behandling:
Møtet starta medsynfaring i Gatå saman med avdelingsleiar frå tenesteområde Digitalisering, 
innovasjon og samfunn.
Følgjande forbetringspunkt vart føreslegne:

· Det er lause heller fleire stader. Avdelingsleiar frå tenesteområde DIS vil følgja opp dette.
· Det vart peika på problemområde i dekke og overgangar ved apoteket, inngang til butikk 

og brusteinen ved vassrennene. Løysingar for forbetring vart diskutert med avdelingsleiar 
frå DIS.

· Døropnar til utgangsdør i bygget der apoteket ligg, er svært lite synleg. Leiar for rådet tok 
dette opp med huseigar som var til stades i Gatå.

· Gelender ved utgangsdøra til Coop-butikken er framleist laust. Nestleiar for rådet tek dette 
opp med butikken.

RFF - Tilråding/Vedtak:
Forbetringspunkt vert håndtert som avtala under synfaringa, og Råd for menneske med nedsett 
funksjonsevne vil følgja opp saka.

Saksopplysningar: 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne skal arbeida mot diskriminering og med å betra 



framkommelegheit ved universelt utforma inne- og uteområde. Rådet har fleire gonger tidlegare 
drøfta tilhøva rundt framkommelegheit i Gatå på Dale, og har også vore på synfaring. Det er gitt 
innspel til tenesteområde Digitalisering, innovasjon og samfunn og til næringsdrivande og butikkar 
i Gatå kva som kan gjerast for å betra framkommelegheit. Nokre tiltak er iverksett, og andre er 
under planlegging.

Rådet ønskjer ei felles synfaring saman med avdelingsleiar i Digitalisering, innovasjon og samfunn 
og vil starta møtet 30. mai med slik synfaring.


